

Dormant / Inactive Account Reactivation Form
重新啟動不動戶/非活躍帳戶表格

To: Metaverse Securities Limited

致: 元宇證券有限公司

Please return your completed form by fax to (852) 2810 7978, email to cs@ethstock.cc or by visiting any branch of Metaverse Securities Limited. Your request will be processed within 2 working days upon our receipt of your form. For inquiries, please do not hesitate to contact Settlement Department at (852) 3102 2815.

請將已填妥的表格傳真至(852) 2810 7978、電郵至 cs@ethstock.cc 或交回元宇證券有限公司。本公司將在收到此表格後兩個工作天內處理您的申請。如欲查詢，請致電(852) 3102 2815 與交收部聯絡。

I/We would like to reactivate my/our dormant / inactive account(s) and provide the following information for identity verification.
本人/吾等欲重新啟動本人/吾等的不動戶 / 非活躍帳戶，及提供以下資料核實本人，及提供以下資料核實本人/吾等之身份。

- I/We further confirm that my/our Basic Information (including but not limited to ID record, nationality, correspondence address and occupation) is the same as the existing record with Metaverse Securities Limited.
本人/吾等同時確認本人/吾等基本資料與貴行的現有記錄相同（包括但不限於身份證明文件、國籍、通訊地址及職業）。
- I/We further confirm that the Basic Information (including but not limited to ID record, nationality, correspondence address and occupation) has changed or is different from my/our relevant information previously provided to Metaverse Securities Limited.
本人/吾等同時確認本人/吾等的基本資料與貴行的現有記錄不相同或有更改（包括但不限於身份證明文件、國籍、通訊地址及職業）。

"Notification Form For Change of Account Information" must be filled in order to update the changed information.
請必需填寫“**更改帳戶資料表格**”，以便更新與本公司的記錄。

Individual Account / Joint Account 個人賬戶 / 聯名賬戶

Individual Account / Joint Account 個人 賬戶 / 聯名賬戶	
---	--

Corporate Account 公司賬戶

Certificate of Incorporation No. 註冊成立證書號碼	
---	--

Place of Incorporation 公司註冊地	
------------------------------------	--

Correspondence Address 通訊地址

Please provide Proof of address (e.g. latest three months utility bills, bank statements with your name and address)
請提交地址證明 (如最近三個月內印有戶口持有人姓名和地址的公用服務單據或銀行月結單等)

Client Signature(s) 客戶簽署	X Please use the same signature(s) filed with our company 請用留存本公司之簽署/印鑑式樣	Client Code(s) 客戶號碼	
Client Name(s) 客戶姓名		Date 日期	

For official use only 僅供職員填寫

Signature Verified by	Confirmed by	Approved by	Checked / Updated by
-----------------------	--------------	-------------	----------------------